
 

 

 
 

 

Poznań, 25 lipca 2022 r. 

 

Interpelacja 

ws. przeznaczenia archeologicznych odkryć z fundamentów dawnego ratusza 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Kilka tygodni temu podczas prac archeologicznych na Starym Rynku odkopano 

fundamenty dawnego ratusza. Zwracam się z uprzejmą prośbą o informacje, jakie będzie 

przeznaczenie archeologicznych odkryć po dawnym ratuszu – czy zostaną one przekazane do 

muzeów, czy niektóre z pozostałości wrócą na swoje miejsce i ponownie zostaną zakopane?  

Czy w przypadku braku koncepcji wykorzystania odkryć z wykopalisk istnieje 

możliwość zorganizowania aukcji pamiątkowych cegieł (na przykład stu, limitowanych, 

odpowiednio oznaczonych przez miasto), z której dochód mógłby zostać przeznaczony na 

szczytny cel? Otrzymałem sygnał, iż miłośnicy poznańskiego dziedzictwa i historii byliby z 

zainteresowani takimi działaniami, a warto dodać, iż zbliżona inicjatywa dotycząca aukcji 

piszczałek organowych z Fary Poznańskiej cieszyła się w przeszłości sporą popularnością. 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


